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Abstract (en)
[origin: US4777778A] In this fastener which comprises a base plate suitable for being fixed to a batten, at least one retaining tab which is integrally
formed with the base plate and which is suitable for retaining a piece of covering material, and two fixing tabs which extend sideways from two
respective opposite parallel edges of the base plate and which, when the base plate is placed on a batten, are suitable for being folded down against
opposite sides of the batten, there is provided, in addition, at least one spike integrally formed with each fixing tab and extending perpendicularly
thereto for gripping the batten after the fixing tab has been folded down there against.

Abstract (fr)
Dans cette attache comprenant une plaque de base (1), apte à être fixée au tasseau (7), au moins une patte de retenue (2), qui est formée d'une
seule pièce avec la plaque de base pour retenir le matériau de revêtement (8), et deux pattes de fixation (4), qui s'étendent latéralement à partir de
deux bords parallèles (1a et 1b) de la plaque de base (1), respectivement, et qui, lorsque celle-ci est posée sur le tasseau (7), peuvent être pliées
de part et d'autre du tasseau pour l'enserrer, il est en outre prévu que chaque patte de fixation (4) comporte au moins un crampon (5), qui est formé
d'une seule pièce avec la patte de fixation et qui s'étend perpendiculairement à celle-ci pour agripper le tasseau (7) après pliage de la patte de
fixation.
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